
Z A P I S N I K 
KORESPONDENČNE SEJE Sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bila 13. julija 2019 s 
pričetkom ob 9. uri in zaključkom ob 12. uri. 
 
Predsednik Sveta KS Šebrelje g. Evgen Ozebek je sejo izvedel telefonsko z vsakim članom sveta 
posebej in s soglasjem vsakega posameznika za zapis seje v obliki korespondenčne seje.  
 
Korespondenčna seja je bila vodena s spodaj navedenimi člani Sveta KS Šebrelje: 
 
Evgen Ozebek /vodil korespondenčno sejo/, Andrej Ozebek, Tanja Kumar, Marija Lapanja /sestavila 
zapisnik po izvedeni seji/, Uroš Božič, Aleksander Kuštrin, Helena Bevk, Urška Jereb, Katarina Tušar. 
 
Prisotni so bili seznanjeni z obravnavano tematiko, ki so jo obravnavali kot predlagani 
 

Dnevni red: 
 
1. Pregled realizacije sprejetih nalog Sveta KS Šebrelje za leto 2019 in sicer do 30.06.2019 in dogovor  

o nadaljnjem ukrepanju za čim popolnejšo realizacijo zastavljenih nalog, kjer je to potrebno.  
2. Razno. 
 
Prisotni so bili seznanjeni z realiziranimi nalogami, kot sledi v spodnjem zapisu: 
 

Add 1. 
 

Pregled realizacije sprejetih nalog Sveta KS Šebrelje za leto 2019 in sicer do 30.06.2019 in dogovor  
o nadaljnjem ukrepanju za čim popolnejšo realizacijo zastavljenih nalog, kjer je to potrebno 

 
1. Nameščena so igrala za otroke ob odbojkarskem igrišču, ni pa še izdelan podporni zid na taistem 

igrišču, za kar bo potrebno ali zbrati nekaj dodatnih finančnih sredstev ali pa izvedbo projekta 
prenesti v naslednje leto. 

 
2. Izvedena in zaključena je rekonstrukcija ceste in podpornega zidu pri Podružnični osnovni šoli 

Šebrelje, ki je bila vzeta kot prioritetna naloga in za katero je bila porabljena večina sredstev, s 
katerimi je KS Šebrelje razpolagala. Cesta je bila razširjena in močno utrjena ter na eni strani 
zaključena s podpornim zidom. 

 
3. Izdelane so geodetske meritve iz posnetek ceste Šebrelje  - Stopnik s strani Tolmin-Šebrelje, torej 

še ne sanacijsko dokončani odsek, ki je predviden za dokončno sanacijo oz. adaptacijo v letu 2019. 
Sklenjen in zapisan ter overjen je tudi pisni dogovor z lastniki parcel na tem območju tako, da se 
bo k delom pristopilo po izteku roka za razpis – natečaj za pridobitev vse potrebne dokumentacije 
in finančnih sredstev. Dela so v teku, vsi odgovorni v zdajšnjem času in vsekakor vsi tisti, ki so si za 
to močno prizadevali že v prejšnjih mandatih in v času rekonstrukcije zgornjega dela cestišča in 
cestne povezave kraja z dolino, so bili in še vedno so za izvedbo le-teh zelo angažirani in si skupno 
prizadevajo za čim prejšnji začetek rekonstrukcije.  

 
4. Še vedno ostaja ureditev mostička v »Kapačn'cah« v seznamu del, ki pa se mu trenutno zaradi 

skromnega finančnega fonda ne more posvečati več pozornosti; dela bo potrebno celo prestaviti v 
naslednje obdobje, bi pa bilo smiselno k izvedbi tega projekta pritegniti tudi ostala delujoča 
društva v KS Šebrelje (Turistično društvo, PGD, LD in eventuelne druge prostovoljce). 

 



5. Izvedba projekta »Obisk in posvet s patronažno službo« v vasi Šebrelje vsaka dva meseca poteka 
dokaj zadovoljivo. Projekt se izvaja v skladu s sredstvi Evropske Unije, Ministrstva za zdravje RS in 
Zdravstvenim domom Idrija (projekt Krepitev zdravja), obisk je bil doslej realiziran 2x, prvega 
posveta se je udeležilo 17 vaščanov, drugega 13, za tretjega bomo skušali upoštevati dogovor, da 
je posvet izveden enkrat v dopoldanskem in drugič v popoldanskem času tako, da se ga bodo 
lahko udeležili tudi tisti, ki so dopoldan v službi. Tako patronažne sestre, kot najbrž tudi domačini, 
so z navedenimi posveti zadovoljni in bomo skušali izpeljati projekt v zadovoljstvo vseh 
sodelujočih.  

 
6.  Prav tako je bil izveden prvi del projekta »Animacijska delavnica – Digitalni A-B-C v KS Šebrelje«, v 

sklopu LAS s CILjem, ki traja od 1.9.2018 do 31.5.2021, izvajanje operacije pa podpira Evropski 
kmetijski sklad za razvoj podeželja, organ upravljanja za izvajanje Programa razvoja podeželja RS 
za omenjeno obdobje, t.j. 2014-2021 je Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, 
dejansko izvedbo programa pa ima na skrbi ICRA d.o.o. Idrija. 

 
 Prvega dela programa, to je poizvedbo o potrebah v naši vasi, ki je bila izvedena v torek, 4.6.2019 

ob 18.390 uri v gasilskem domu v Šebreljah, na katerem se je poizkušalo ugotoviti, katera znanja s 
področja digitalne pismenosti bi lahko izvajali v našem kraju, da bi ne bilo potrebno po znanje v 
oddaljene kraje in večja mesta, se je udeležilo zanemarljivo število krajanov, zato se je odločitev 
petih prisotnih oblikovala v smeri in po nasvetih ustrezne strokovne službe, za katere animacije se 
krajani na podeželju po večini odločajo, zanimajo in jih sprejemajo. 

 
V tem smislu bo izdelan tudi vprašalnik oz. anketa  – ki bo morda hkrati tudi že »vpisnik« za 
kandidate, katerim se bo potem program delno lahko tudi prilagodilo, gre pa za osnovno 
poznavanje programov, ki se ga bodo uporabniki lahko posluževali glede na potrebe na 
zdravstvenem področju, na področju iskanja informacij na spletnih straneh in eventuelno na tistih 
področjih, kjer bi se na podlagi ankete pokazalo večje zanimanje.  

 
 Nadaljevanje tega dela programa bo zaživel v mesecu septembru, zato naprošamo vse krajane, da 

k izvedbi programa, ki je za vse udeležence brezplačna, pristopijo in tako dograjujejo svoje znanje.  
Tudi osnovna sredstva (prenosne računalnike), ki se jih bo pri izvajanju programa rabilo, bodo 
izvajalci le-tega prinesli s seboj, na nas samih je samo, da si  vzamemo nekaj časa za svoje 
samoizobraževanje. Smiselno je, da ponujeno brezplačno znanje sprejmemo in se z njim tudi sami 
obogatimo. 

 
Add 2.    -    Razno  

 
1. Predsednik je bil seznanjen z eventuelnimi težavami, ki bi lahko nastale na določenih lokacijah ob 

hujših neurjih in nevihtah zaradi podrtja visokoraslega drevja. Ker obstaja vprašanje zadostne ali 
nezadostne ukoreninjenosti visokoraslega drevesa, ki lahko pade na kabelsko napeljavo 
električnega in telefonskega omrežja, bi se bilo smiselno o tem pogovoriti z izvajalci vzdrževalnih 
elektro del, ki naj o tem podajo svoje mnenje.  

 
2. V zvezi s pobudo o ureditvi »Pajštve« oz. stare in propadajoče sušilnice nasproti Gasilskega doma 

v Šebreljah kot neke oblike dediščine in spominske vrednosti, naj se predsednik Sveta KS Šebrelje 
najprej o možnosti le-tega pogovori in dogovori z lastnikom, kasneje pa naj skupaj s predlagatelji 
preveri, koliko je možnosti za pristop k delu s strani sovaščanov na podlagi prostovoljnega dela in 
koliko bi potrebovali sredstev za preostalo delo.  

 
 V kolikor bo projekt možno izpeljati brez večjega finančnega zalogaja in z dovoljenjem lastnika, se 

ga bo vključilo v program dela Sveta KS Šebrelje. 
 



3. V vsem tem času potekajo tudi dogovarjanja za preplastitev križišča sredi vasi (Na Vasi) tako, da 
bomo ta projekt skušali vključiti v program dela za leto 2019.  

 
4. Vsa delujoča društva v KS Šebrelje, t.j. Turistično društvo Šebrelje, Športno društvo Šebrelje … in 

vse skupine, imenovane za izvedbo določenega programa (Miklavž, Dedek mraz, Materinski dan 
…), ki se obračajo na Svet KS Šebrelje s prošnjami za finančno pomoč, naj v bodoče, torej že od 
letošnjega leta (2019) dalje naslovijo na Svet KS Šebrelje pisno prošnjo za dodelitev finančne 
pomoči s kratkim opisom vsebine in načinom porabljenih sredstev, ker mora imeti tudi Svet KS 
Šebrelje evidentirano in arhivirano vso tovrstno dokumentacijo za izdelavo finančnega poročila in 
načrtovanja porabe dodeljenih sredstev v tekočem letu. 

 
5. Na Svet KS Šebrelje je bila vložena prošnja za sodelovanje pri poravnavi – ureditvi gozdne ceste od 

Jereba (Jagršče) do priključka v Šebrelje. Prošnjo bo Svet KS Šebrelje obdržal v evidenci, zavzemali 
pa se bomo za ustrezno sodelovanje pri rešitvi navedenega dela.  

 
6. Še vedno objavljamo, da ima vsak vaščan možnost in pravico individualnega razgovora s člani 

sveta KS Šebrelje, ki so bili izvoljeni in katerih imena so bila objavljena na oglasni deski po izvolitvi 
na lokalnih volitvah 18.11.2018. Do izvoljenega člana lahko pristopi na pogovor ali posvet kot 
pobudnik vsak krajan KS Šebrelje s kakršnim koli predlogom reševanja težav in izboljšav v vasi, ki 
se nanašajo na življenje in delo v KS, bodisi z omembo težave ali že z eventuelnim predlogom 
rešitve le-te ali na kak drug način posredovano voljo sovaščanov, ki potrebujejo pomoč KS za 
reševanje in spreminjanje obstoječega v boljše stanje.  

 
 V kolikor je sovaščanom do posameznega člana Sveta KS Šebrelje iz kakršnih koli razlogov težje 

pristopiti, imamo vsi tudi možnost podati svoj predlog, mnenje, pohvale, kritike, pobude preko 
nabiralnika, ki je v ta namen postavljen na trgovini. V nabiralnik se lahko posreduje gradivo za vsa 
obstoječa in delujoča društva, zagotovo ga bo naslovnik prejel, lahko vsebuje vse podatke 
predlagatelja, lahko pa je predlog podan tudi anonimno, seveda z zadostno mero kulturne ravni 
komuniciranja. Kar bo naslovljenih predlogov na Svet KS Šebrelje, bo njih obravnava in zaključek 
posredovan tudi  pobudniku, če bo ta znan ali preko oglasne deske v obliki zapisnika.  

 
7. Še vedno ostaja v veljavi dogovor, da bomo na sejo Sveta KS Šebrelje, na kateri se bomo 

pogovarjali o letnem planu dela KS Šebrelje za leto 2020, skupaj z novoizvoljenim županom Občine 
Cerkno povabimo tudi vse predstavniki delujočih društev v KS Šebrelje (Turistično društvo 
Šebrelje, Športno društvo Texas Šebrelje, Lovsko društvo Šebrelje, Prostovoljno gasilsko društvo 
Šebrelje, svetnik KS Šebrelje v Občinskem svetu občine Cerkno g. Niko Ozebek … ). 

 
 
Korespondečna seja je bila zaključena ob 12.00 uri . 
 
         Predsednik Sveta KS Šebrelje: 
         Evgen Mlakar, l.r. 
 
Zapisala: Marija Lapanja 


